
Agenda mr-overleg 3 okt. 2023  
Aanvang: 19.00 -20.30 uur   
Locatie: De Ark  
Aanwezig: Tjallina, Helmuth, Sigrid, Lucinda, Els, Bart  
 

1. Opening   
2. Notulen 20 juni  
Geen op- of aanmerkingen.  
3. Mededelingen/ingekomen stukken/OWG/MR mail   
Vanuit OWG: De schoonmaak moet soms iets aangescherpt worden, 
Yvon pakt dit op.  
4. Directiezaken / Mr-zaken   

- Er is een waterlek in de gymzaal (waarschijnlijk onder de grond). 
Daarom is momenteel het water afgesloten om te ontdekken 
waar het lek zit. Daardoor helaas even geen water in de wc/ 
wasbak in de gymzaal.  

- Ook nog steeds af en toe lekkage in ons nieuwe schoolgebouw, in 
peuter/kleuter deel. Tjallina is hier druk mee bezig. 

- Schoolplan 2023-2027: Bestuur heeft dit inmiddels al 
goedgekeurd. Tjallina stuurt deze ook naar ons en graag voor 
volgende vergadering allemaal gelezen, zodat eventuele aan- of 
opmerkingen komende vergadering meteen besproken kunnen 
worden.  

- De kleutergymzaal is nu in speel/werkhoeken ingedeeld, om extra 
ruimte te creëren. De kleuters gymmen in de grote gymzaal naast 
school.  
a. Jaarverslag MR  

- Er werd nog iets gemist; toevoeging: latere instroming van 
leerling, dan wordt nu halve ouderbijdrage gevraagd.  
b. Jaarplan 22/23 en 23/24  

 Jaarplan 22/23 is inmiddels afgerond. Tjallina is nu bezig met  
jaarplan 23/24. Voor dit jaar zijn de speerpunten: *Samenwerken 
met externen, nu bezig met samenwerking Pabo; PLG. Er wordt 
breder gebruikgemaakt van stages. Ook de samenwerking met 
BSO/ peuterspeelzaal. *We gaan verder werken aan executieve 



functies. *We gaan een nieuwe taalmethode kiezen. *Het 
versterken van didactisch pedagogisch partnerschap van ouders. 
*Vanuit de overheid wordt gevraagd burgerschap aan te bieden 
en af te ronden met een gecertificeerde toets. Kopwerk heeft 
bedenkingen bij deze toets en heeft dit opgepakt.  
*NPO gelden hoe besteed en *Het logboek van de leerkrachten 
wordt dit jaar weer behandeld.  
c. Kascontrole  

- Helmuth gaat met Mark (penningmeester) binnenkort weer om de 
tafel.  
- Lucinda: OWG vraagt of er nog een verhoging dit jaar komt van de 
ouderbijdrage, naast de aangescherpte maatregelen omtrent 
ouderbijdrage? Tjallina geeft aan dat we hier nog even mee wachten om 
eerst te bekijken hoe de nieuwe maatregel uitpakt. We nemen deze 
vraag mee voor in april en bekijken dit dan nog eens. Tjallina noemt ook 
dat het geld voor het Scagontheater nu opgenomen is in het 
cultuurbudget, wat ook weer scheelt.  

d. Scholingswens  
Bart heeft GMR gevraagd (platform voor de MR academie) of het 
mogelijk is dat we met de geïnteresseerden van alle MR-en ons 
gezamenlijk kunnen opgeven voor bijv. basiscursus MR etc. (dit zou veel 
geld kunnen schelen). We wachten nog op antwoord.  

e. Vragen via ouders:  
i. Een ouder heeft begrepen dat de rekenmethode niet 

meer gebruikt gaat worden. Klopt dit en zo ja, had dit 
dan niet goed gecommuniceerd moeten worden?  

We hebben de rekenmethode WizWijs, de methode schoot iets te kort, 
stuurt niet goed aan op de einddoelen (1F en 1S doelen). Door meer 
Gynzy in te zetten kunnen we heel goed sturen op deze einddoelen. 
Naast het gebruik van Gynzy (digitale verwerking), rekenen de kinderen 
elke les ook op papier (werkblad). Hierover is gecommuniceerd met 
ouders tijdens de informatieavond en ook zit er een ‘uitlegblad’ in het 
rapport.  



ii. Aantal Gouden Weken incl kamp gaat richting de 3. Er 
was het beeld dat de Ark deze periode met minder 
reguliere lessen wat wilde inkorten. Klopt dit beeld?   

Dit is niemand bekend.  
f. Termijn Bart  

Dit is het laatste jaar van Barts tweede termijn. Dus er wordt in maart 
weer een verkiezing gehouden.  
5. Team en schoolzaken   

a. Kamp  
- Zowel het kamp van groep ⅞ als die van groep 6/7 waren een 

groot succes, ondanks het mindere weer.  
- Ook de schoolreizen (naar kasteel en speeltuin) waren erg leuk. 

Het spelen en toch ook iets educatiefs was een mooie afwisseling.  
b. Lopende thema’s  

Ons thema “Bij ons thuis” (kinderboekenweek). Het loopt goed, elke klas 
heeft dit weer iets anders aangepakt, van de geschiedenis van het huis in 
verschillende tijdvakken uitzoeken tot het ontwerpen van je eigen 
droom slaapkamer. Inloopavond do. 19 okt. voor ouders en kinderen. 
Morgen (4 okt.) is de officiële opening van de Kinderboekenweek, we 
lezen bij elkaar voor in de klas (roulatie van leerkrachten).  
6. Vergaderdatum vaststellen: volgende MR vergadering is op di. 21 

nov. 2023 (online). 
7. Rondvraag  

- Els: Over de schoolfotograaf was iedereen erg tevreden, alvast 
een optie voor komend schooljaar gezet. Het liep allemaal prima! 
Heel benieuwd naar de resultaten! 

- Lucinda: Komt er een vacature voor juf Laura 
(zwangerschapsverlof)? Tjallina is ermee bezig, volgende week 
gaat deze eruit.  

- Lucinda: komt er dit jaar weer een tweede kleuterklas? Dat 
kunnen we nu nog niet zeggen, maar mocht het weer nodig zijn, is 
Agnes weer bereid om voor deze extra klas te gaan.  

- Lucinda: komt er nog een keer een open dag? We nemen het mee, 
momenteel zit het nog niet in de planning, maar we denken 
erover na.  



- Lucinda: hoe zit het met de schooltuin/ de beplanting? Tjallina 
gaat hier achteraan.  

- Els: geeft aan dat tegen het hek op het schoolplein veel 
brandnetels zijn; ook dit neemt Tjallina mee.  

- Bart: mocht je iets voor de agenda hebben, geef het aan of voeg 
iets toe, alleen maar fijn!  

  

Volgende MR vergadering is op di. 21 nov. 2023 (online). 
 
 


